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Z A P I S H I K

sa osamnaeste zajedničke sjednice Skupštine opšti- 
ne Banja Luka, održane 2o.3*19 6 8.godine

Sjednica je počela u 9»oo sati u Vijećnici Borna
kulture*

Predsjedava i rukovodi sjednicom predsjednik skupšti- 
ne opštine Babić Živko.

Zapisnik vodi radnik Skupštine opštine Alagić Ibro. 
Sjednici prisustvuje 72 odbornika, otsutno 28 odbor-

nika.
Nisu najavili otsustvo: Gerić Osman, Gazić Joško, 

Grvozden Мко, Ibrahimbegović Dževad, Kašljević Mirko, Pišteljić 
Dr.Dušan, Plavčić Milorad, itadman Pejo, Vranješ Stojko, Zenić 
Dobrivoje, Antić Mirko, Djordjević Slobodan,Grbić Milan,
Kecman Drago, Mandić Vukašin, Pirolić Meho, Puljić Drago i 
Zeba Vlado.

Najavili otsustvo: Erceg Ilija, Mitrov Vojin, Stankovid
Duško, Višekruna Vaso, Balić Azra, Medojević Marko, senić
H nko, Šukalo Bogoljub, Vranješ Todor i Jovetić Božidar. a

Nisu ostali do kraja sjednice: Guzijan Slavko, 
Kremenović Jovan, Lićina Hadmila,Lolić Vladimir, Pavićar 
Lazo, Pepinović Drago, Sabljić Dobrivoje, Seksan Slavko,
Tatić Stanko, Vulić Vera, Salamić -|jubiša, Bilić Ilija,
Djubo jttef'ik, Djuran Vlaao, Džombić Milorad, Ibrahimbegović 
ćamil, Jankijević Viktor, Milađinović Milenko, Midžić Zlatko, 
Osmančević SaOahudin, Petković Bojan, Bokvić Djuro, rtuždić 
Teufik i Sabiljić Zarko.

Pošto je predsjedavajući konstatovao da postoji 
kvalifikaciona velićina za odlučivanje, prešlo se na rad.

Odbornik Midžić Zlatko pita kad će se diskutovati 
0 primjedbama zbora birača na budžet?

Predsjednik i3abić "ivko - odgovara drugu Midžiću da 
će diskusija 0 prijedbama zborova birača biti na slijedećoj

3jednici.
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Ddbornik Kajkut Djuradj - traži da se donese 

Odluka o vodjenju poslovnih knjiga za privatmke.
Odhornik Zec Marko pita šta je poduzeto u vezif*=-—---------------

Hudnika?
Predsjednik Babić Živko - istiće da će drug Vukić 

Ante informisati o stanju u vezi sa Rudnikom u toku sjedni- 
ce.

Odbornik Šolaja oefto pita kad će se riješiti pitanje 
sale za vjenčavanje?

Odbornik Fail Ivica pita kad je rok za uredjenje 
sale za vjenčavanje?

Predsjednik Babić Zivko podvlači da će već prve 
subote vjenčanje biti obavljeno u predsjednikovoj kancelariji, 
a uskoro će se urediti sala broj 38 koja će služiti za vjen- 
čanje.

Odbornik Ivanić Jovo istiće da je posiavio tri pita- 
nja na koja nije dobio odgovor.

Prihvaćen je zapisnik sa prošle sjednice uz primje- 
dbu da Muhurdarević Rkrem i Popović Milorad pravdaju otsustvo 
sa sjednice.

Jedno je usvojen

D N E V N I R E D
1. Prijedlog Programa rada Skupštine opštine u 196b.g.
2. Prijedlog Programa mjera zdravestvene zaštite za 

1968.godinu,
3. Prijedlog Programa neposredne dječje zaštite u 

1968.god.
4 . Prijedlog Programa izgradnje stanova za radnika 

SUP-a,
5. Prijedlog Odluke 0 izmjenama Odluke o ustanovljenju 

nagrade "22 april",
6. Prijedlog '-'dluke o izmjenama Odluke 0 ustanovljenju 

nagrade "Veselin Masleša",
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7. Prijedlog Oaluke o visini naknade za vadjenje šljunka, 
prijeska i kamena iz vodotoka,

8. Prijedlog ^dluke o osnivanju Ponda voda opštine 
Бапја Luka,

9 . Prijedlog Odluke o visini naitnade za veterinarsko-

12.-

14.

15.

sanitarne preglede,
lo. Prijedlog Odluke o regulacionom planu stambenog 

naselja "29 novemoar",
|ll^ Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti na cijene 

usluga KP "Oistoća",
Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti na Pravilnik 
o korišćenju ribljeg fonda u 19 6 8.godini,
Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti na Plan una- 
predjenja ribarstva u 1968.godini,
Prijedlog Zaključka o mjerama za obezbjedjenje smješta- 
ja socijalno ugroženih lica,
Prijedlog Kješenja o visini procenta oslobodjenja za- 
štitnih radionica od plaćanja kamate na poslovni fond, 
Prijedlog Kješenja o razrješenju i imenovanju članova 
savjeta bkupštine opštine,
Prijedlog Kješenja o imenovanju Komisije za dodjelu 
Aprilske nagrade grada Banjaluke i Komisije za dodjelu 
nagrade "Veselin Kasleša",

18. Prijeilog Rješenja o imenovanju predsjednika Upravnog 
odbora Ponđa za heposrednu, djeČ ju zaštitu, J-,

19. Prijedlog Kješenja o imenovanju predgjednika Stambene 
arbitraže,

20. Prijedlog Kješenja o imenovanju predsjednika Upravnog 
odbora Ponda za kreditiranje djaka i studenata,

21. Prijedlog Rješenja o imenovanju predstavnika Skupštine 
opštine u bavjet Osnovne škole Drago£aj,

16.

17.



22. Frijedlog rtješenja o imenovanju člana konkursne komisije 
za raspisivanje i sprovodjenje konkursa za imenovanje 
direktora preduzeća "Voće" eksprrt-import" Zagreb,

23. Prijedlog HjeŠenje o imenovanju konkursne komisije za 
raapisivanje i sprovodjenje konkursa za imenovanje poslo- 
vodje Trgovinske radnje "Komision" Banja Buka,

24. Brijedlog iiješenja i “aključaka iz imovinsko-pravne obla- 
sti:

a) Prijedlog nacrta rješenja 0 utvrdjivanju opšteg intere- 
sa za izgradnju stambene zgraae па zemljištu u društve- 
noj svojini k.č.br.43/3 zk.ul.broj 787 k.о.Вапjaluka, 
po zahtjevu Stambenog preduzeća Banjaluka,

b) Prijedlog nacrta rješenja 0 utvrdjivanju opšteg 
interesa za izgradnju škole itaaničkih zanimanja u 
ulici Moše Pijade broj28, na k.č.broj 7/38,7/37 i 7/42 
zk.ul.broj 331 k.o.Banja Вцка, na kojima se nalaze 
porodične stambene zgrade koje treba rušiti, vlasniš$vo 
Jurišić vere sa 1/1, te Mujkanović Ibre i Ćorković 
Petra sa po 1/2 dijela po prijedlogu Zavoda za društve- 
ni razvoj hanjaluka.

c) Prijedlog nacrta rješenja 0 utvrdjivanju opšteg 
interesa za izgradnju ulice u naselju "Wova Varoš" na 
k.č.broj 626/79 zk.ul.broj 59o9 k.o.Banjaluka, na 
kojem se nalazi šupa koju treba rušiti vlasništvo je 
Nanut J'ozefine iz Banjaluke, po prijedlogu Stambenog 
preduzeća Banjaluka,

d) Prijedlog nacrta rješenja o davanju na korištenje 
poslovne zgraae u društvenoj svojini, u ulici Zdravke 
Čelara u Banjaluci, ZemljoradniČkoj zadruzi Banjaluka.

e) Prijedlog nacrta rješenja 0 davanju na korištenje 
stambenih zgrada u društvenoj svojini u ulici Eegin 
Put broj 24, Halilovića broj 9, Drage Lanka broj 12, 
Pave Hadana broj 15 i Mladjenovića bb po zahtjevu 
Stambenog preduzeća Banjaluka.

- 4 -
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f) Prijedlog nacrta rješenja o izmjeni rješenja Narodnog 
odbora opštine Banjaluka, broj 1о294/56 od 15.11.195b.

*
godine o davanju na korištenje poslovene zgrade u društve- 
noj svojini u Bomu kulture u Banjaluci.

g) Prijedlog nacrta rješenja o dopuni rješenja Narodnog odbora 
opštine Banjaluka, broj PA-17o/l-6o od 22.7.196o.godine,
o dodjeli nacionalizovanog gradjevinskog neizgradjenog 
zemljišta Avidić Husi iz Banjaluke, ulica Menmeda Karabe- 
govića broj lo Banjaluka,

h) Prijediog nacrta rješenja o dopuni rješenja narodnog odbora 
opštine Banjaluka, broj o4/5-PA-25/l-6i od 28.2.196j.godine 
o primanju na korištenje i posjed nacionalizovanog gradje- 
vinskog neizgradjenog zemljišta, ranije vlasništvo Avdić 
Huse iz Banjaluke.

i) Prijedlog nacrta zaključka o davanju na korištenje gradjevin- 
skog zemljišta u društvenoj svojini van užeg gradjevinskog 
reona u Hudarskoj ulici k.č.broj 857/2 uk.ul.broj 2b47 k.o. 
Banjaluka B-tambenom preduzeću Banjaluka.

j) Frijedlog nacrta zaključka o dozvoli zamjene prava korištenja 
gradjevinskog neizgradjenog zemljišta van užeg gradjevin- 
skog rejona u društvenoj svojini u Hudarskoj ulici, za nacio- 
nalizovano gradjevinsko aeizgraajeno zemljište izmedju ulica 
Ivice Bavida i Braće Podgornika ranije vlasništvo Miljević 
Jove iz Banjaluke.

k) Prijedlog nacrta zaključka o dodjeli gradjevinskog neizgra- 
djenog zemljišta btambenom preduzeću, ranije vlasništvo 
Morttz Hercega, raai izgradnje stambene zgrade.

l) Prijedlog nacrta zaključka o dodjeli gradjevinskog neizgradje- 
nog zemljišta Btambenom preduzeću, ranije vlasništvo Stijak 
Milke i dr. radi izgradnje stambeuih zgrada.

m) Prijedlog nacrta zaključka o dodjeli gradjevinsKog neizgra- 
djenog zemljišta Stambenom preduzeću Banja Luka, ranije 
vlasništvo (Jerovac hikole i dr. radi proširenja *'abrike 
celuloze.
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n) Prijedlog nacrca zakljućka o dodjeli gradjevinskog
neizgradjenog zemljišta Stambenom preduzeću, ranije vla- 
eništvo Dubulhanić Mulije i dr. radi izgradnje stamoene 
zgrade.

nj) Prijedlog nacrta zakljucka o dodjeli gradjevmskog 
neizgradjenog zemljišta Stambenom preduzeću ranije 
vlasništvo llehanović ^uharema radi izgradnje stambene 
zgrade.

c) ■t'rijedlog nacrta zaključka o dodjeli gradjevinskog neiz- 
gradjenog zemljista Stambenom preduzeću, ranije vlasništvo 
Komić Husejina i dr.radi izgradnje prilaznog puta.

p) Prijedlog nacrta zaključka o dodjeli gradjevinskog neizgra- 
djenog zemljišta Stambenom preduzeću ranije vlasništvo 
Sitnica Atifa i dr.ridi izgradnje stambene zgrade.

r) Prijedlog пасгиа zaključka o dodjeii gracijevinsicog neizgra- 
djenog zemljišta društvene svojine btambenom preduzeću radi 
izgradnje stambene zgrade.

s) rrijedlog nacrta zaključka o dodjeli gradjevinskog neizgra- 
djenćnog zemljišta Skupštine opštine Panjaluka, ranije 
vlasništvo Knežević Anke i dr.radi proširenja ulice Braće 
Podgornika.

t) xrijedlog rješenja o ucvrdjivanju opšteg interesa za izgrad- 
nju stambene zgrade na zemlj štu društvene svojine na 
k.č.2/45 upisane u zk.ul.br.Зо25 k.o.B.Luka po zahtjevu 
Stambenog preduzeća Banja ruka.

2^. Prijedlog Odluke o aopuni btatuta opštine Banjaluka 
Izvjestilac: Kuzmanović Најко,

26. Prijedlog Zaključka o osnivanju mjesne zajednice Šimići 
Izvjestilac: Kuzmanović Најко,

27. Prijedlog Rješenja o prenosu osnovnih sredstava bez 
naknade KDP "klektro Banja Luka".
Izvještilac: Pail Iiica.
Informacija o poduzetim mjerama u vezi sa Rddnikom mrkog
u gl ј a •
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AD 1.

■‘■rijedlog -^rograma rada Skupštine opštine u 
1968. Izvjestilac načelnik Kuzmanović Hajko - izlaganje u 
sjedničkom materijalu.

Podpredsjednik Vukić Ante — navodi da su odbornici 
dobili Program rada Skupštine opštine, Savjeta i komisija. 
Program je dobro koncipiran izuzev za Savjet za urbanizam.

Odbornik begović Suljo - se zalaže da tačka 41. 
Indormacije 0 problemima zapošljavauja ostane u djelokrugu 
rada Skupštine, a da to ne raspravljaju Savjeti.

Božanić Bogdan - predlaže da se tačka 41. proširi*da 
bude analiza, koja bi obuhvatila pripravnike, honorarni i 
prekovremeni rad.

Odbornik Petković Bojan - u cjelini podržava Program 
uz primjedbu da će Komora saradjivati sa Skupštinom opštine, 
ali ne bi se moglo tražiti od nje da ona bude nosilac 
odredjenih đjelatnosti.

Odbornik Ldlić Vladimir - zalaže se za izradu Infor- 
macije 0 poljoprivredi.

Predsjednik jjabić Bivko - istiće da je već prezentirana 
Informacija 0 poljoprivredi, usvojeni su i zaključci iz obla- 
sti poljoprivrede pa je bolje i korisnije diskutovati 0 

izvršavanju već donijetih zaključaka iz oblasti poljoprivfede.
- |predlaže da tačka 41. ostane, 

da se isključi Komora kao nosilac odredjenih aktivnosti, i da 
se raspravlja 0 izvršavanju ^aključaka 0 poljoprivredi.

Program rada Skupštine opštine u 1968.godini jednoglasno 
je usvojen, na prijedloge koje je podnio predsjednik Babić 
Živko.

АВ 2.
Prijedlog Programa mjera zdravstvene zaštite za 1968. 

godinu - Izvjestilac Ferković dr.Milan - istiće da je Program 
donio Opštinski zdravsuveni centar a da ga je Savjet za zdravlje
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usvojio. Smatra da je Medicinski centar, u 1967.godini
postigao dobre rezultate zahvaljujući inxegraciji. Program
je baziran na soliđnim kriterijama, vodilo se računa o kadru,
opremljenosti, zciravstvenom stanju stanovnika, težište je
na sprečavanju oboljenja na preventivi. Irogram je u okvi-
ru plana bhbiH, Osiguranici imaju zahtjeve iznad mogu6nosti
svi hi išli u veće medicinske centra na liječenje. Smatra da 
/ S 6Program nije preambiciozan, nije preširok i biće u stanju

т-ШЈ теispuniti ga. Težište je na preventivi a to je skupa stvar, 
naročito u prvim goainama/- potreban je sistematski rau.
Traži^-da av-i poanguau-p-reventiivu. Ima još dosta osnovnih 
zaraznih bolesti, pjegavac, tifus, dizentarija i virusna 
oboljenja. Vakcinacija je neophodna i to je minimum. Broj 
umrlih van medicinskih ustanova je velik jer su ograničene 
smještajne mogučnosti. haročito je akutan problem smještaja 
duštvenih bolesnika za čiji se smještaj u drugim ustanovama 
daje 72 miliona godišnje. Tuberkulaza je u porastu, narocito 
kod djece, zatajila je BSŽ vakcinacija. Zalaže se da se 
Opštinskom zdravstvenom centru kroz budžet nadje mogučnost 
dodjeie sredstava, ali ne u vidu dotacije već kao naknada 
za izvršene usluge.

Predsjednik Vukić Ante - smatra da Program treba 
pozdraviti s pitanjem da li se zacrtane mjere mogujsprovesti? 
Trebalo je reći što se uradilo prošle godine a šta će se 
konkretno uraditi u 19 6 8.godini i koliko šta košta.

'■'dbornik Šolaja Jefto - ima primjedbe da se ne može 
u Jrogramu izglasati 2 miliona iz budžeta, prije nego se bude 
glasalo o budžetu u cijelosti, kao i to da se Skupština 
opštine ne može izjašnjavati odnosno obezbijediti prošlogodišnj< 
stope doprinosa .jer bkupština opštine nije davala saglasnost 
na iste i nije nikad o tome raspravj.jala.

Odbornik oanković dr.Vojšslav - smatra da je Program 
dooar ali da ga nije moguće ispuniti jer je preglomazan, postojj 
opsanost da se neće uraditi ono što treba. Predlaže da se
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uradi što se objektivno može, a piritom napraviti priorixete. 
Pita imamo li stručnjaka koji mogu planir«ati Program? Predlaže 
da Centar traži mišljenje stručnih u^tanova.

^abornik Osmančević Sabahudin - istiće da program 
mjera ne trejga mješati sa operativnim programom. Pmatra da je 
u Programu rečeno što je uradjeno u 1967. kao upparazitna 
oboljenja, smanjenje bolovanja, povećan je broj porodjaja uz 
stručnu pomoć itd. urži da su osnovne koncepcije MedicinsKog 
centra ostvarene. U 1967«godini u preventivu je uloženo 94 mi- 
liona. Sredstva koja se prikupe dovoljna su za sadašnji nivo 
zdravstvene zaštite.

Participacijom se ne povećavaju sredstva zdravstvene 
ustanove. -̂ Na strani 1 1 . rečeno je šta će se i kako će se 
vakcinisati, to je konretan program^.

Odbornik Ivanić Jovo - pita dakle će se ići sa solidar- 
nošću? Ranijih godina je bio suficit a sad deficit! Program 
su večinom radili radnici Medicinskog centra, trebalo je 
uključiti društveno politička lica da daju ekonomsku računicu. 
Skrenuo je pažnju na zarazne bolesti pjegavac, tifus, kao i na 
zatrovane vode. Predlaže da se Program usvoji.

Jovičević Dr.Boško - istiće da ovo nije operativni 
program. Medicinski centar #kuplja 95'/» zaravstva i ima mogučno 
sti da kreira dobru politiku. Trebalo je detaljnije da se 
prikažu rezultati raaa. Šta će se realizirati pitanje je 
materijalnih mogučnost. Posljednjih godina učinjen jev veliki 
napredak.

^dbornik Pail Ivica - podvlači da je zaštita bolja nego 
ranije, a bila bi još bolja da se sredstva ne prelijevaju, u 
tom slučaju dalo bi se više na preventivu. Traži da se iz 
Programa izostave stavke koje govore o participaciji i o do- 
djeli sredstava iz budžeta.

Republički poslanik KorčmaroŠ dr.I'adislav - navodi da 
sve što je ušlo u Program je Jtatne prirode. Inspekcija, sprovo
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sprovodjenje sanitarnog minimuoa mora se provoditi* iotrebna 
je briga o vakcinaciji, o otpadnim vodama, o zdravstvenom 
prosvječivanju stanovništva.

Kapetanović dr.Hasan direktor Medicinskog centra - 
podsjeća da zakon predvidja: zdravstveni centar i slobodan izbor 
ljekara, što je aezaVuisano. Zdravstveni centar je funkcio- 
nalna institucija koja okuplja stručni Savjet. Opgtinski 
zdravstveni centar treba-sa Savjetom da upoznaje sa stanjem 
u zdravstvu Skupštinu opštine. Skupština opštine plača 
zdravstveni nadzor, ur^diće se u visini finansiranja, koliko 
para toliko usluga. ledicinski centar je postigao poslije 
integracije značajne uspjehe, ali ima još poteškoća u radu.

Predsjednik Pabić Zivko - predlaže da se zaključci 
diskusija a da svi nastoje da se Program realizira.Negdje u 
drugom polugodištu Skupština bi mogla da raspravlja iscrpno
0 zdravstvu i socijalnom osiguranju. Tada bi bilo dobro da se 
naprave izještaji šta je uradjeno n 1967. i u iy68.godini da se 
vidi ima li gubitaka. Ovo danas neka bude početak razgovora o 
ovoj temi. Program je stručan, društven i politički, i večina 
je pitanja u koja se svi razumiju. Program ne počiva na 
sredstvima Opštine. Ako se Program ne realizuje da nam se
kaže zašto.

Predlaže da se ^rogram usvoji uz napomene:
1. da će se sredstva koja daje Skupština opštine iz 

budžeta odrediti prilikom izglasavanja budžeta za 1968. 
godinu,

2. da je skupština opštine u principu za participaciju, 
ali se ne slaže sa ovakvom participacijom kakva je kao i sa 
načmom na koji je donešena,

3. da Savjet za zdravlje u maju donese teze iz ove 
oblasti, da se konkretno kaže koja se pitanja mogu rješavati
1 na koji način.

Program je jednoglasno usvojen uz primjedba koje je dao 
predsjednik iiabić Živko.
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AD 3.
Irijedlog Programa neposredne dječje zaštite u 

1968.godini. Izvjestilac Varunek Vjenceslav - izlaganje 
u sjedničkom materijalu.

Odbornik v*r*m Ahmet - pita kako stoji sa finansi- 
ranjem od strane Zajednice obrazovanja?

Predsjednik Bahić Zivko - navodi da se spominje 
45 miliona, pita kakva je struktura prihoda i kojima se 
sredstvima računa?

Hepublički poslanik Varunek Vjenceslav - iznosi da 
je sa Zajednicom obrazovanja načelno dogovoreno da će ee 
finansirati kroz Program. Prihodi fonda neposredne dječije 
zaštite su 9 miliona mjesećno koje naplačuje 6ЈЖ po zakonu, 
to je 9o-93 miliona. lo miliona ima priheda kcji ulaze u 
Pond. iiealno je raspolagati sa 95 miliona, od toga 5o 
ide na investiciono održavanje postojećih objekata, a 45 па 
fukcionalne rashode. U slijedećoj godini bi se mogao proši- 
riti stambeni fond.

Dobornik Pepinović i>rago - se zalaže da se seoskim 
školama gdje nema mogučnosti za pripremanje toplog obroka, 
da se daje hladni.

Odbornik Zec Marko - predlaze da se ne uslovljava 
učešće mjesnih zajednica sa 5o>.

Predsjednik Babić Zivko - smatra da je Program dobar, 
treba svi da ga podrže, gradjani i radne organizacije. 
Medjutim nerealno je tražiti 5o?t sredstvava od mjesnih 
zajednica, već nek one učestvuju u granicama raogučnosti.

Odbornik Veren Ahmet - predlže da se uradi kompletniji 
dugoročni program dječje zaštite.

Program neposredne dječje zaštite u 1968.godini jedno- 
glasno je usvojen.

Donesen je zaključak o potrebi donošenja dugoročnijeg 
programa neposredne dječje zaštite.



AD 4.

Prijedlog Programa izgrađnje stanova za radnike 
SUP-a. Izvjestilac Pjanić ^ahmut - istiće da je Savjet za 
unutrašnje poslove Irogram usvojio. U programu nije unešena 
individualna gradgja radnika milicfje.

Zalaže se da se kroz budžet dodjeli više od predvidjenih 
2o miliona. Smatra da bi SUP ukupno imao llo miliona, uz 
učešće 12 milfona vlastita sredstva, 4o daje SO, 18 miliona 
Stambeno preduzeće i iznos koji daje ilepublika. 22 milioio- 
nftra je počelo graditi kuće a ima 8o još neriješenih stambenih 
pitanja.

Odbornik Kajkut Djuradj - pcdržava Program uz prijedlog 
da se da prioritet Stanici milicije u Hvanjskoj.

Odbornik Pilipović Safet - smatra da se stambenom pro- 
blemu radnika SUP-a posvećuje specijalna pažnja, i da ovaj 
problem treba rješiti na najbolji način.

HepubliČki poslanik Popović M^lorad - prihvata Program 
osim tačke 4. traže da se postavi princip da iiepublika daje 
5oTfe, SO 4o*>, a SUP lojfe učešća, stim da bi se išlo na kredi- 
te.

Odbornik šolaja Jefto - zalaže se za davanje kredita 
miliconerima koji individualno graae kuće.

Predsjednik habić Živko - istiće da ako se mijenja 
tačka 4 onda je to sasvim novi program. Skupština opštine 
podržava prijedlog SUP-a i Savjetsda se u granicama mogućno- 
eti založi za rješavanje stambenog problema radnika sUP-a.
Ako je Program usvojen mora se znati tačna računica, koliko 
stanova i za koje vrijeme će se izgraditi. U Nacrtu budžeta 
za SUP je prediridjeno 2o milona za stanove, kad se budžet 
bude donosio utvrdiće se oifra. Potrebna su čvrste obaveze 
Republike, SlužbC i SO ako se misli ispuniti planirano.

Republički poslanik Popović Milorad predlaze:
- da se za 3 godine rješi stambeno pitanje
- da se vidi da li SO prihvata učešće i koliko

• ц{сј V-
i da to bude kredit a ne bude budžet,^ oVo ea sve može 
danas rješiti. ________
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Načelnik Pjanić Mahmut - istiće da Rej.ublički 
Sekretarijat za unutrašnje poslove učestvuje 35^ a to je 
37 miliona.

Predsjednik rsatić Zivko - trebamo znati sigurno da 
će se za 3 godine rješiti stambeno pitanje, a za to su p2i- 
trebna čvrste obaveze.

Sekretar Stupar Rajko- potrebno je da se zna tačno 
koliko će se koje godine uložiti sredstava.N-/

Predsjednik Jsabić ^ivko smatra da Programu puno šta 
nedostaje. Individualnim graditeljima se može pomoći putem 
stambene zadruge. Poslanici Popović i Mešinovjć mogli bi 
u Sarajevu da ispitaju kroz razgovore mogučnosti dugoročeijeg 
angažovanja Rdpublike na izgradnji stanova. Zgodnije je da 
se ne deklarišemo u postotcima već u ciframa.

Jednoglasno su usvojeni zaključciS)
1. da će se Skupština opštine u granicama svojih mogu- 

čnosti založiti za rješavanje stambenog pitanja radnika 
SUP-a.

2. kroz budžet za ovu godinu naći će se mogučnost 
finansiranja izgradnje stanova za 1968.godinu, iznos će se utv: 
rditi prilikom usvajanja budžeta:

3. poslanici i služba ispitaće mogučnosti dugoročnijeg 
angažovanja Republika na izgradnji stanova za radnike SUP-a, 
ispitaće se mogučnost fiksiranja programa izgradnje, visine 
obaveza kao i načina finansiranja.

AU 5 i 6.
Prijedlog udluke o izmjenama Odluke o ustanovljenju 

nagrade "22 april" i
Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o ustanovljenju 

nagrade "Veselin Masleša" izvjestilac Ibrišagić Ibro.
Odbornik Verenf\ Ahmet ima primjedbe na Odluku o ustano- 

vljenju nagrade Aprilske nagrade grada Panjaluka, i to na 
članove 4,9,1о,13,15 i 22.
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Hepublički poslanik Popović Milorad - predlaže da se
donese i treća °diuka Dana Mladosti.

Predsjednik Pabić Zivko - ističe da je Odluka trebala 
biti donešena u decembru, ali su se sxalno prepravljale i 
stvar §e odgadjala. Predlaže da se oformi Komisija koja bi 
usaglasila Odluke sa primjedbama, u koju predlaže Verem Ahmeta, 
Ibrišagić Ibru, Popović Mišu i Olujić Dragana.

Republički posianik Jačević Ivica - predlaže da ako 
se ne donese °dluka i»ana “'mladosti ia se о^о regulira u 
posebnom članu.

Obe ""dluke su jeanoglasno usvojene snako kako ih je 
formulisala gore imenovana komisija.

AD 7.

■*-rijedlog Odluke, o vismi naknade za vadjenje šljunka, 
pjeska i kamena iz vodotoka. Izvjestilac Marčetić isogdan.

Odbornik Anušić Jovo - pita ko daje odobrenje za 
eksploataciju šljunka i da li se to može prenijeti na mjeane 
zajednice i urede?

Sekretar £>tupar Rajko - — po zakonu odobrenje daje
♦

organ Skupštine opštine nadležan za vodoprivredu, možemo 
izučiti ovaj problem i naći neko rješenje, moglo bi se ređimo 
tražiti mišljenje mjesnog ureda.

Odbornik DojČinović Rovak predlaže da mjesni uredi 
daju saglasnost na vadjenje šljunka.

Odbornik Koprivica Poško pita ko kontroliše količinu 
šljunka koja se izvadi?

Odbornik Ivanić Jovo smatra da je trebalo staviti đa će 
mjesni uredi davati mišljenje o vadjenju šljunka.

Odbornik Lučić iomo - traži da se poštre mjere protiv 
šverca šljunka, uvede kontrola i zabrani kopanje na Lanjalučkom 
polju.

Preasjednik Babić Živko - istiće da se Odluka odnosi 
samo na kopanje šljunka iz vodotoka, tako je po zakonu. Može 5cf



Ј

organ koji izdaje odobrenje povezati sa mjesnim uredima 
i dobiti mjihovo mišljenje.

Odluka je usvojena jednoglasno.

Ai» 8.

Prijediog Odluke o osnivanju Jfonda voda opštine 
Бапја Luka. Izvjestilac ^arčetić Bogdan.

Odluka je usvojena jeđnoglasno.

Al) 9.

Prijedlog Oaluke o visini naknade za veterinarsko- 
sanitarne preglede. Izvjestilac Petković Bojan - predlaže 
izmjene u čl.3 mjesto da se 0,03 stavi o,ok, u ćl.5. umjesto 
Зо,оо da bude 2o,oo i u čl.8. predlaže da vagon ili kamion 
za Italiju bude 40,00, a za ostale zemlje 60,00 dinara. 

"dluka je usvojena jednoglasno.

AP lo.
Pnjedlog Odluke 0 regulacionom planu stambenog 

naselja "29 novembar" Izvjestilac iiadovanović Prago i ing. 
Avdagić “Плћагеш.

iiadkovanović Prago direktor "Urbanističkog zavoda" 
predlaže da Skupština usvoji Odiuku jer ju je Savjeta za
urbanizam usvojio. smatra da je rješenje dobro i da ga

j^oCl^vc-VT
svakako treba usvojiti. Istiće da je ^oapaktaest rješen^a
povecanje. etaze.

Odbornik Lučić Tomo - smatra da je urbanističko 
rješenje preskupo jer postojeće ulice imaju komunalije. 
Zelenilo nije realno planirano, nivelacioni plan nije gotov. 
Predlaže da §e ovo rješenje ne usvoji jer ima dosta rušenja, 
preskupo je i nema nivelacionog plana.

Autor plana AEdagić ing.Muharem istiće da rješenje 
obuhvata kompleks od lo hektara. Uz rušenje 22 stana dooilo 
bi зе 82o, što je rentabilno. Gijena za zelenilo je korigo-
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vana.
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Tačke l,6,9,lo,12 se mijenjagu tako da ukupan zbir 
iznosi 1 .88i miliona ili 3 7.2oo po kvaaratnom metru stana ne 
računajući prizemlja gdje će biti servisi i garaže. U ulici 
Vase lelagića umjesto 15 dobilo bi se 1 2о stanova ili u prosjeiu 
1 :8. Sad bi gustina bila Збо stanovnika po hektaru! Inaće plan 
obuhvata sva igrališta, javne površine i drugo.

Načelnik Litrić Alija - navodi da ovo rješenje 
treba da razmatra okupština jer nema Urbanističkog plana.
Ovaj plan je proučilo preduzeće ‘*29 novembar" a da se stvore 
uslovi za izgrainju 8oo stanova udruštvenom sektoru za naredne 
tri godine. Oko realizacije akupština opštine nema mišta 
Nsve troškove snose investitori. Inače cijene za zemlju se 
smanjuju za 6o miliona. Oijena novoizgradjenih stanova je

aV._—37.2oo^m2 neto stambene površine. Urbanističko rješenje 
"29 novembar" bi trebalo usvojiti.

Podpredsjednik Vukić Ante - iznosi da postoje već 
investitoi-i koji su voljni da rade na ovom kompleksu.

Odbornik Pilipović Safet - traži da svi investitori 
grade pod jednakim uslovima, tj. da se ne favorira preduzeće 
"29 Novembar".

Predsjednik Babić Zivko - i3tiće da ko je zainterisi- 
ran za gradnju traži odobrenje od Skupštine opštine i dobija 
ga redovnim putem. Niko nije dužan da traži saglasnost 
”29 novembra" koji nije stekao monopol time što je platibo 
izradu rješenja.

Odiuka je usvojena večinom glasova i jednim 
uzdržanim.

AJJ 11.
Prijedlog ^aključka o davanju saglasnosti na cijeae 

KP"Listoća" Izvjestilac Pail Ivica iznosi da je od 22 zbora 
birača održano 18; lb se izjasnilo za povećanje cijena a 2 

su protiv povećanja cijena. Savjet za komunalne poslove 
predlaže da se da saglasnost stim da se za fekalije predlažu 
cijene 15,oo za domačinstva, a 3°»°° dinara za privredne 
n r n i c i .i e.
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Odbornik Lučić lomo - traži da зе stanovnici slijepih 
ulica, gdje ne mogu doći vozila, oslooode plaćanja.

Odbornik Fail Ivica - istiće da se usluge plaćaju 
tamo gdje se izvršavaju.

Zaključak je usvojen jednoglasno.

Au 1 2 .
irijedlog Zaključka o davanju saglasnosti na Pravilnik 

o korišćenju ribljeg fonda u 1968.godini.
^aključak je usvojen djednoglasno.

AL 13.

Prijedlog ZaKljučka o davanju saglasnosti na plan 
unapredjenja ribarstva u iy68.godini.

Zaključak je usvojen jednoglasno.

AL 14.

Prijedlog ^aključka o mjerama za obezbjednje, 
smještaja socijalno ugroženih lica. Izvjestilac Varunek 
V jenceslav.

Odbornik Fail Ivica - pita da li je zgodno staviti 
u jedan stan tri, četiri lica? Predlaže da se ne usvoji 
zakljucak.

Republički poslanik Varunek vjencelsav - istiće 
da bi se gradili jeftini stanovi, možda kod Loma staraca, niko 
ne bi imao stanarsko pravo, jer bi se lako desilo da ga proda, 
već bi stanovi bili prostorije socijalne ustanove.

Jednoglasno je donešen Zaključak:
1 . da se grade najednostavniji stanovi za smještaj 

socijalno ugroženih lica,
2. da se ne bi dalo stanarsko pravo korisnicima i
3. da bi stanovi bili prostorije socijalne ustanove.
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Ајј 15.
■rrijedlog Kješenja o visini procenta oslobodjenja 

zaštitnih radionica od plaćanja kamate na poslovni fond. 
Izvjestilac SaračeTić Adem - izlaganje u sjedničkom materi- 
jalu.

iiješenje je usvojeno jednoglasno.

AD 16.
Irijedlog iiješenja o razgješenju i imenovanju 

članova iaavjeta okupštine opštine. lavjestilac Vukić Ante.
Hješenje je usvojeno jednoglasno.

A jj 17.

Prijedlog hješenja o imenovanju Komisije za dodjelu 
"Aprilske nagrade grada Banjaluke" - Komisija za đodjelu 
nagrade "Veselin Masleša" - Izvjestilac Vukić Ante.

Jednoglasno je usvojeno liješenje o imenovanju 
Komisije za dodjelu "Aprilske gagrade grada Banjaluke".

AD 18.
Prijedlog itješenja o imenovanju Upravnog odbora Fonda 

za neposrednu dječju zaštitu.
Izvjestilac Vukić Апге.
iiješenje je uavojeno jednoglasno.

AD 19.
Prijedlog hješenja o imenovanju predsjednika Stambene 

arbitraže. Izvjestilac Vukić Ante.
Rješenje je jednoglasno usvojeno.

AD 2 o.
-t'rijedlog Rješenja o imenovanju predsjednika Upravnog 

odbora Fonoa za kreditiranje djaka i studenata. Izvjestilac 
Vukić Ante.

Rješenje je jednoglasno usgojeno
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Ai) 21.

Prijedlog tiješenja o imenovanju predstavnika 
Skupštine opštine u Savjet ^snovne škole Dragočaj.

Izvjestilac Vukić Ante.
iiješenje je jednoglasno usvojeno.

AD 22.
Prijedlog tiješenja o imenovanju člana konkursne 

komisije za raspisivanje i sprovodjenje konkursa za imenovanje 
direktora "Voća eksport - import" Zagreb. Izvjestilac Vukić 
Ante je predložio Parić Dragu republićkog poslanika.

Hepublički poslanik Jajčević Ivica - smatra da je 
kadrovska komisija dlako predložila pravnika iz SĐ, jer se

j v̂ -a- [ -vv-o-v
radi o ви£ш>ј stvari gdje treba da bude neko ko pozna 
privrednu problematiku.

Hješenje je jednoglasno usvojeno član konkursne
komisije je Pcj'rić urafeo republički poslanik.

AD 2j.
‘‘•rijedlog Hješenja o imenovanju konkursne komisije za 

raspieivanje i sprovodjenje konkursa za imenovanje poslovodje 
Trgovinske radnje "Komision" Banjaluka. Izvjestilac Vukić 
Ante.

Hješenje je jednoglasno usvojeno.
AD 24.

Prijedlog rješenja i zaključaka iz imovinsko pravne 
oblasti. Izvjestilac Ajanović Ešref.

a) ■‘■rijedlog nacrta rješenja o utvrdjivanju opšteg 
interesa za izgradnju stambene zgrade na zemljištu u društve- 
noj svojini k.č.br.43/d zk.ul.broj 787 k.o.banjaluka, po 
zahtjevu s^ambenog preduzeća Danjaluka.

Hješenje je usvojeno jednoglasno.
b) Prijedlog nacrta rješenja o utvrdjivanju opšteg 

interesa za izgradnju škole Hadničkih zanimanja u ulici Moše 
Pijade broj 28, na k.č.broj 7/38,7/37 i 7/42 zk.ul.broj jjl 
k.o.banjaluka, na kojima se nalaze porodične stambene zgrade
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које treba rušiti, vlasništvo Jurišić vere sa 1/1» 
te Mujakanović Ibre i Corković Fetra sa po 1/2 dijela po 
prijedlogu Zavoda za društveni razvoj banjaluka.

Hješenje je usvojeno jednoglasno.
c) xrijedlog nacrta rješenja o utvrdjivanju opšteg 

interesa aa izgradnju ulice u naselju "l'iova Varoš" na k.č. 
br.626/67 kk.ul.broj 59o9 k.o.Banjaluka, na kojem se nalazi 
šupa koju treba rušiti vlasništvo je iManut Jozefina
iz Banjaluke, po prijedlogu S^ambenog preduzeća Banja luka.

Hješenje je skinuto s dnevnog reda.
d) i'rijedlog nacrta rješenja o davanju na korištenje 

poslovne zgrade u društvenoj svojini, u ulici Zaravke Celara 
u Banjaluci, Zemljoradničkoj zadruzi Banjaluka.

Biskutovali su: Cerić ^efik, Čuljat Miroslav, 
iopović Milorad, oajčević Ivica i rilipović Safet.

Hješenje je skinuti s dnevnog reda.
lošto poslije pauze nije bilo kvalifikacione večina 

za odlučivanje, predsjedavajući je zaključ$o sjednicu u 
17,oo sati.

ZAPISNIČAH 
Alagić Ibro

PHhDSJBDAVa JU Ć I, 

Babić Živko £
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D N E V N I  r e d

Zo sjednicu Skupštine opStine Banja Luka od 2o.3.1968.g.

/ f  i. Prijedlog Programa rada SkupStine opjtine u 1968.g' 
Iijvjes'fllac: Kuzoanović Rajko.

''(ž)) Prijedlog Progt-ma mjera zdravstv-ne zaštite za 
1968.godinu, Izvjestilac: Perekoviđ Dr.Milan,

-h
i

(^3^?ri jedlog Programa neposredne dječje zaštite u 
1968.goTini. Izvjestilac: Varunek Vjenceslav,

+

(JJ^Prijeđlog Programa izgradnje stanova za radnike 
SUP. Izvjestilac: Pjanić Maiimut,

+  $  Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o ustanovlje- 
nju na;g?ade и22 o p t i l ” .  Izvjestilac: Ibrišagić Ibro,

+  (Čjf Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o ustanovlje- 
nju nagrade ”Veselin ..^sleša”. Izvje ilac: Ibrišagić Ibro,

^7^Prijedlog Odluke o visini naknade za vadjenje 
sljunka, pje^ka i karaena iz voioto.ia. Iav j»Ibi Uiimbu^ovie- D j*

Prijedlog Odluke o osnivanju Ponda voda opštine 
-tenja Luka. Izvjestilac: Ibi*"'himbogovio Djeva»»_—

sanitarne re;;le e.
Odluke o visini narjoade za veterinarsko 
Izvjestil :c: Vinrir РјгМт ,
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4 “ (^lo^^Prijeđlog Ođluke o regilacionom planu stambe- 
nog naselja "29 novembar". Izvjestilac: T̂ igTTTfrĥ geVjtć

^ 4 ^ ? )  Pri.ledlog Zakljućka o davanju saglasnosti na 
cijene usluga KP "čistoća".Izvjestilac: _8einčWič~

— ( & /  Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti na 
Pravilnik o korišćenju ribljeg fonda u 1968.godini,
Izvje^tilac: IlrtSl^!Ibeg6vlć-J).lnwad.

\£/ \j
1]H Prijeđlog Zaključka o davanju saglasnosti na

plan unapredjenja ribsirstva u 1968.godini.Izvjcstilac:

-- /̂ 14y Prijedlog Zaključka o mjerama za obezbjeujenje
smještaja socijalno ugroženili lica.Izvjestilic: Varunek,

^15)Prijedlog Rješenja o visini proeenta osloboujenja 
zaštitnih radnionica od plaćanja kamate na poslovni fond. 
Izvjestilac: Saračević Adem,

1бу Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju 
članova Savjeta Skupštine opštine. Izvjestilac: Vukić Ante,

Slj Prijedlog Rješenja o imenovanju Komisije za 
dodjelu aprilske nagrade grada Banjaluke i Kemi&a^c za 
dodj^-lu nngradpi ,fVPSo1 in j<>g-M i a^tVniHn Ante,

^IOJ Prijedlog Rješenja o imenovanju Upravnog odbora 
Ponda za neposred.u dječju zaititu.Izvje, tilac:Vukić Ante,
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Prijedlog Rjeaenja o imenovanju predsjednika 
Staabene arbitraže. Izvjestilac: Vukić Ante,

(j2oj Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednika 
Upravnog odbora Ponda za kreditiranje djaka i studenata, 
Izvjestilac: Vukić Ante,

2̂1̂ ) Prijedlog Rješenja o imenovanju predstavnika 
Skupštine opštine u Savjet Osnovne škole Dragočaj.Izvjesti- 
lac: Vukić Ante,

--- Q?2y Pri.jedlog Rješenja o imenovanju člana konkur-
sno komisije za ra pisivanje i sporovodjenje konkur ;a za ime* 
novanje direktora preduzeća nVoćeM eksport-import Zagreb, 
Izvjestilac: Vukić Ante,

-- Prijedlog Rješenja o imenovanju konkursne ko-
nisije zaraspisivanje i ijrovodjenje konkursa za imonovanje 
poslovodje Trgovinske radnje n-“-omisionn Banja Luka.Izvje3- 
tilac: Vukić Ante.

24. Prijedlog rješenja i zaključaka iz imovinsko- 
pravne oblasti: Izvjestilac: Hasanbšić llijaz

j a) Prijedlog nacrta Rješenja o utvrdjieanju opšteg 
interesa za izgradn.ju stambene zgrade na ze ljištu u druš- 
tvenoj svojini k.Č.43/3 z.k.ul.br.7S7 K.O.Banja Luša, po 
zalitjevu Stambenog preduzeća Banja Luka,

b) Prijedlog nacrta rješenja o utvrdjivanju opš- 
teg intoresa za izgradnju škole radničkih zanimanja u ulici 
M.Pijade br.28, na k.č.br.7/38,7/37 i 7/42 z.k.ul.br. 331 
K.O.Banja Luka, na kojirna se nalaze porodiČne stam.zgrade 
koje treba rušiti,vlasništvo Juričić Vere sa 1/1, te Llujka- 
nović Ibre i Ćorković Petra sa po 1/2 đjela po prijodlogu 
Zavoda za društveni ra v^j Banja Luka,
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^C^prijedlog nacrta rjeaenja o utvrdjivanju opateg in- 
terosa za iz ;radnju ulice u naselju "Nova Varoa”, na k.č.broj 
б2б/$9 zk.ul.br.59o9 K.O.B.L., na kojem se nalazi šupa koju 
troba rušiti vlasništvo je Nanut Jožefine iz B.Luke, po prijed-
lot"u Stambenog preduzeča Ban^a Luka,

^ u J ^ ^ i j e d l o g  nacrta r^ešenja o šavanju na korišćenje 
poslovne zgrade u društvenoj svojini, u ulici Zdravke Čelara u 
Janjaluci, Zemljoradničkoj zadruzi Bnnja Luka,

e) Prijedlog nacrta rješenja o davanju na korišćenje 
stambenih zgrada u društvenoj svojini u ulici Šegin put,broj 
24«IIalilovića broj 9, Drage Langa broj 12, Pave Radana broj 15 
i Hlal jenovića bb po zalitjevu Stambe og preduzeća Вапда Luka,

f) Prijedlog nacrta rješenja o izmjeni RjcŠenja П00 
B.Luka, br.lo294/56 od 15.11.1956.godine o davanju na korišće- 
njo poslovne zr^rade u društvenoj svojini u Domu kulturc u B.Luci,

g) Prijedlog nacrta rješenja o dopuni Rješenja ПОО 
B.Luka, broj PA-170/1-65 od 22.7.1960 godine, o dođjeli nacio- 
nalizovanog gradjevinskog neizgradjenog zemljišta Avdić Husi 
iz Banja Luke u ulici Mehmeda Karabegovića broj lo.Banja Luka,

h) Prijedlog nacrta rješenja o dopuni Rješenja N00 
B.Luka,broj 04/5-PA-25/1-63 od 28.2.1963.godine o primanju ua 
koriš enje i posjed nacionalizovanog neizgradjenog gradjevin- 
skog zemljišta ranije vlasništvo Avdić Iluse iz Banja Luke,

i) Prijeđlog nacrta zaključka o davanju na korišćenje 
gradjevinskog zemljišta u društvenoj svoji.i van užeg gradjevin- 
skog reona u Rudars .oj ulici k.č.broj 857/2 zk.ul.br.2647.k.o.
B.Luka Stambencm preduzeću Banja Luka,

j) Prijedlog nacrta zaključka o dozvoli zamjene prava 
korišćenja gradjevinskog neizgradjenog zemljišta van užeg gra- 
djevinskog rejon u društv-noj svojini u Rudarskoj ulici, za na- 
cionalizovano gradjevinsko neizgrad је.̂ о zemljište izmedju ulica 
Ivico Davida i Braće Podgorni .a radije vlasništvo .iljević Jove 
iz Banja Luke,

k) Prijeđlog nacrta zaključka o dodjeli gradjevinskog 
neizgradjenog zemljišta Stambenom preduzeću,ranije vla mištvo 
Iloiitz Hercega, radi izgradnje 3tambene zgrade,
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l) Prijedlog nacrta zaključka o dodjeli gradjevin- 
akog neizgradjenog zeraljišta Stambenom preduzeću, ranijc vlao- 
ništvo Stijak Llilke i dr.radi izgradnje stambenih z(;rada,

m) Prijedlog nacrta zakljuČka o dodjeli gradjevinskog 
neizgradjenog zemljišta Stambenom preduzeću, ranije vlasniš- 
tvo Cerovac Nikole i dr.radi proširenja Pabrike celuloze,

n) Prijedlog nacrta zaključka o dodjeli gradjevinskog 
neizgradjenog zemljišta Stambenom preduzeću, ranije vlasništvo 
Dabullianić Uulije i đr.rađi izgradnje stambene zgrade,

иј) Prijedlog nacrta zaključka o dodjeli gradjevin-
skog neizgradjenog zemljišta Stambenom preduzeću ranije vlas- 
ništvo Meiianović Lluharema radi izgradnje stambene zgrade,

o) Prijedlog nacrta zaključka o dodjeli gradjevinskog 
neizgradjenog zemljišta Stambenom preduzeću, ranije vlasništvo 
Komić Husejina i dr.radi izgradnje prilaznog puta,

p) Prijedlog nacrta zaključka o dodjeli gradjevinskog 
neizgradjenog zemljišta Stambenom preduzežu ranije vlasništvo 
Sitnica Atifa i dr. radi izgradnje stambenenzgrade,

r) Prijeelog nacrta zaključka o dodjeli gradjevinskog 
neizgradjenog zemljišta društvene svojine Stambenom preduzeću 
radi izgradnje stambene zgrade,

s) Prijedlog nacrta rješenja o dodjeli gr djevinskog 
neizgradjenog zemljišta Skupštini opštine Danja Luka, ranije 
vlasništvo Knežević Anke i dr. radi proširenja ulicn Draće 
Podgornika,

t) Prijedlog rješenja o utvrdjivanju opšteg i.teresa 
za izgradnju stambene zgrade na zemljištu društvene svojine na 
k.p. 2/45 upisane u zk.ul.br.Зо25 k.o.B.L. po zahtjevu Stam- 
benog preduzeća Banja Luka.

jtfAiUiADiil MJfSI HLD

25. Prijedlog Odluke o dopuni Statuta opštine Banja Luka 
Izvjestilac: Kuzmanović Rajko.

26. Prijedlog Zaključka o osnivanju mjesne zajed ice 
Simići, Izvjestilac: Kuzmanović R jko
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27. Črijedlog Rješenja o prenosu osnovnih sredstp- 
va boa naknade BDP "Elektro B^nja Luka". Izvjestilac:
Pail Ivica.

г. f* M- I/

* ^ t r  A~ Y r "


